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عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی در بازدید از دانشگاه فنی و حرفه
ای استان آذربایجان شرقی: توسعه متوازن تمامی مراکز دانشگاه فنی و حرفه ای می بایست

مورد توجه مسئولان دانشگاه قرار گیرد.

مهدی اسماعیلی، نماینده مردم شریف میانه در مجلس شورای اسلامی و عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس

یازدهم با حضور در دانشگاه فنی و حرفه ای استان آذربایجان شرقی با رئیس و معاونان دانشگاه دیدار و گفتگو کرد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه فنی و حرفه ای استان آذربایجان شرقی، دکتر احد بهشتی اصل، رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای استان آذربایجان شرقی در این دیدار ضمن تجلیل

از توجهات ویژه نمایندگان محترم مجلس شورای اسلامی نسبت به دانشگاه فنی و حرفه ای، این حضور و پیگیری امور را سبب ساز توسعه و ارتقاء بیش از پیش بزرگترین دانشگاه

دولتی فناور و مهارت محور در کشور دانست. ایشان اظهار داشتند: در سایه آموزش های مهارتی و فناورانه، گستردگی امکانات و فضاهای مناسب کارگاهی و آزمایشگاهی و کادر

آموزشی کارآمد و مجرب دانشگاه فنی و حرفه ای در حال حاضر بیش از 70 درصد از فارغ التحصیلان و مهارت آموزان این دانشگاه بلافاصله جذب بازار کار شده و مشکل اشتغال

ندارند. دکتر بهشتی اصل در ادامه با اشاره به نگاه توسعه گرانه هیئت رئیسه دانشگاه فنی و حرفه ای استان آذربایجان شرقی تصریح کردند: ما ضمن قدردانی و حق شناسی از

پیگیریهای انقلابی و جهادی آقای اسماعیلی بعنوان نماینده محترم مردم شریف شهرستان میانه و عضو ارجمند کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس در خصوص مشکلات و

مسائل آموزشکده فنی و حرفه ای میانه، آمادگی کامل دانشگاه استان را برای حل این مشکلات با همراهی و مساعدت مسئولان محلی و کشوری اعلام می نماییم. در ادامه، مهدی

اسماعیلی نیز ضمن تبیین جایگاه و اهمیت آموزش های مهارت محور و فناورانه در عصر کنونی و اینکه بیش از هر زمان دیگری به نسل ماهر و کارآمد نیازمندیم، توجه وافر به

مهارت آموزی و پرهیز از تئوری گرایی را خواستار شدند. ایشان ادامه دادند: اینجانب با دارا بودن سابقه آموزشی و مسئولیت های فراوان در حوزه آموزش، از ابتدا بر اولویت قرار

گرفتن رشته های مهارتی و سوق دادن دانش آموزان به دانشگاه فنی و حرفه ای تأکید داشته ام و هم اکنون نیز بعنوان عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس مدافع

سرسخت این دانشگاه بوده و تمام سعی و تلاش خود را برای توسعه متوازن آن که می بایست در دستور کار دانشگاه قرار گیرد، خواهم کرد تا بدین طریق بخشی از معظلات

بیکاری جوانان که در نتیجه آموزش های نظری روی داده است، کاسته شود. نماینده مردم شریف میانه در مجلس یازدهم ضمن تقدیر و تشکر از تلاشهای دکتر بهشتی اصل بابت

ارتقاء کمی و کیفی مراکز استانی، خواستار مهیا شدن سند زمین جدید آموزشکده فنی و حرفه ای میانه، شروع پروژه ساختمان آموزشی، تجهیز کارگاهها و آزمایشگاهها و تأمین

نیروی انسانی مورد نیاز برای این مرکز شد.
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